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Výbor pro dopravu Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 27. zasedání dne 19. 8. 2024  
 
  

 

 
 

 Prezence 
 

Přítomni předseda: Petr Fišer 
 
členové:  

Václav Bernard 

Robin Bicek 

Michal Doxanský  

Ing. Martin Ptáček 

František Synáč 

Zdeněk Vavřička 

 

Omluveni 

 

 

 

Michal Hermann 

Petr Planeta 

Martin Šebesta 

 

Hosté Mgr. Dušan Pakandl- vedoucí odboru dopravy a silničního 

hospodářství, KÚPK 

Ing. Jiří Velíšek- náměstek gen. ředitele, SÚSPK, p.o. 
 

 

 
Na vědomí 

 
Odbor kancelář ředitelky KÚPK (kopie – prezenční listina) 

 
 

 

Číslo zasedání 

 

27 

Datum konání  19. 8. 2024 – 16.00 hod.  

Místo konání Zasedací místnost č. 326, KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
  

1. Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a volba 
ověřovatele, schválení programu  

2. Kontrola zápisu, kontrola plnění usnesení  
3. Informace ze zasedání Zastupitelstva Plzeňského kraje (zajištění případných 

úkolů)  
4. Aktuální informace z činnosti Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK  
5. Informace o materiálech projednávaných Radou Plzeňského kraje z oblasti 

dopravy  
6. Návrhy materiálů do Zastupitelstva Plzeňského kraje z oblasti dopravy  
7. Aktuální informace z činnosti Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o.  
8. Různé, diskuse a usnesení  
9. Termín a program příštího zasedání  
10. Závěr  

 

Zápis z jednání 
 

 
Text 

1.  
 
 
 

 
Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a volba ověřovatele, 
schválení programu 

Předseda Výboru pro dopravu ZPK Petr Fišer přivítal přítomné členy na 27. jednání 
Výboru pro dopravu ZPK, které bylo svoláno elektronickou pozvánkou ze dne 2. 8. 
2024 a zahájil zasedání v 16:00 hodin.  

Předseda přivítal Ing. Velíška, přítomnost hosta byla schválena.  

 

Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen pan Michal Doxanský, který s nominací 
souhlasil a výbor jej schválil. 

Je přítomno 6 členů, výbor je usnášeníschopný. 

Předseda představil program jednání, program jednání byl schválen. 

 
2.  

 

 
Kontrola zápisu, kontrola plnění usnesení 

Předseda uvedl, že členům byl poslán e-mailem zápis z 26. jednání a dotázal se, zda 
jsou k němu nějaké připomínky. Zápis bez připomínek. 

3.  

 
Informace ze zasedání Zastupitelstva Plzeňského kraje (zajištění případných 
úkolů) 
 
Předseda informoval členy, že ZPK na svém jednání dne 10. 6. 2024 schválilo 
všechny navrhované body z oblasti dopravy. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly.  
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4.  

 
Aktuální informace z činnosti Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK 
 
Předseda požádal Mgr. Pakandla, aby seznámil členy výboru s aktuální činností 
Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK.  

Mgr. Pakandl uvedl, že aktuálně největším úkolem Odboru dopravy a silničního 
hospodářství KÚPK je příprava návrhu rozpočtu. Další informace byly zaslány 
elektronicky a budou představeny v bodech č. 6 a 7. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly. Výbor vzal informace na vědomí. 

16:15 dorazil Mgr. Šašek, přítomno 7 členů 

5.  
 
 

 
Informace o materiálech projednávaných Radou Plzeňského kraje z oblasti 
dopravy 
 
Informace o materiálech projednávaných Radou Plzeňského kraje dne 21. 6. 2024. 
byly členům zaslány předem, mohou se na ně dotazovat. Žádné dotazy nebyly. 

Předseda požádal Mgr. Pakandla o komentář k jednání RPK, které se uskutečnilo 
dnes 19. 8. 2024.  

Mgr. Pakandl okomentoval následující: 

 Poskytnutí dotace na cyklopodporu BESIP- jedná se o částku 100.000,-  městu 
Plzni a 100.000,- městu Nýřany, jde o dotaci opakující se třetím rokem, dotaci 
získá obec, která ji dále poskytne základní škole, která vyhrála krajské kolo 
dopravní soutěže Mladých cyklistů BESIP. 

 Dotace na diagnostiku mostu Křenovy- jedná se o individuální dotaci ve výši 
200.000,- na diagnostiku mostu přes řeku Radbuzu. Most ve vlastnictví obce 
není v dobrém technickém stavu, je nutné udělat diagnostiku- jde o malou 
obec, která nemá dostatek finančních prostředků. Tato částka pokryje 2/3 
nabízené ceny dokumentace. 

 Individuální dotace ODSH na vybudování cyklistické infrastruktury v roce 2024  
-  bude rozvedeno v rámci dalšího bodu, bude předkládáno ZPK. 

 Uzavření Dodatku č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace obci Chotěšov 
- bude rozvedeno v rámci dalšího bodu, bude předkládáno ZPK. 

 Dodatek č. 51 ke Zřizovací listině organizace Správa a údržba silnic 
Plzeňského kraje, p. o. - bude rozvedeno v rámci dalšího bodu, bude 
předkládáno ZPK. 
 

 Souhlas s vyplacením NFV- IROPový projekt, kdy SÚS PK realizuje 
zpřístupnění migračních cest 

 

 Zařazení 3 projektů IROP předfinancování, kofinancování a schválení NFV 
Liblín- Bílá Hora- Mirošov- zmiňoval Ing. Velíšek 

 Zařazení akcí a PD z úspor srpen- dochází zde k úsporám na nerealizovaných 
akcích, které jsou převáděny do následujících let 
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Dotazy k tomuto bodu nebyly. 

Výbor vzal informace na vědomí. 

16:20 dorazil pan Ptáček, přítomno 8 členů. 

6.  
 
 

 
Návrhy materiálů do Zastupitelstva Plzeňského kraje z oblasti dopravy 
 
Předseda představil členům výboru materiály, které budou projednány na jednání 
ZPK, dne 2. 9. 2024 (zámek 20. 8. 2024). 

 

 Uzavření Dodatku č. 2 ke Smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 25492022- 
obec Chotěšov  
-obec Chotěšov dostala v roce 2022 dotaci a již podruhé žádá o prodloužení 
jejího čerpání, neboť lávku nestihnou zrealizovat do konce roku. PK financuje 
pouze menší část fin. prostředků. Vše je podrobně uvedeno v zaslané 
důvodové zprávě. 
Bylo přijato usnesení č. 143/24. 

 

 Dodatek č. 51 ke Zřizovací listině organizace Správa a údržba silnic 
Plzeňského kraje, p. o.  
Bylo přijato usnesení č. 144/24. 
 

 Individuální dotace ODSH na vybudování cyklistické infrastruktury v roce 2024  
Bylo přijato usnesení č. 145/24. 

 

7.  

 

Aktuální informace z činnosti Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o. 

Předseda požádal Ing. Velíška o seznámení s aktuálními informacemi z SÚS PK, p. o. 

Ing. Velíšek okomentoval materiály zaslané předem. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly. 
 

Předseda poděkoval za prezentaci. Výbor vzal informace na vědomí. 
 

8.  

 
Různé, diskuse a usnesení 
 
Předseda poděkoval za dnešní účast i za spolupráci v tomto volebním období a popřál 
všem hodně štěstí do voleb. 
 
Dotazy: 
Pan Vavřička se dotazuje na ČSAD- z jakého důvodu se peníze nemůžou posílat 
rovnou kraji, proč jdou přes advokátní úschovnu? Mgr. Pakandl uvádí, že se Z-Group. 
a. s., nástupcem ČSAD, byla uzavřena dohoda, protože ČSAD dluží za rok 2017, 
2018, 2019 a 2020 částku cca 50mil. Kč. Tyto částky byly rozděleny, kdy za roky 2017 
a 2018 PK sporoval již před 2 lety a částku za roky 2019 a 2020 sporoval před rokem 
a půl. V současnou chvíli máme pravomocné rozhodnutí MV, nicméně obě rozhodnutí 
byly napadnuty žalobou u soudu. Podařilo se domluvit dohodu, kdy Z-Group, a.s. 
začne PK splácet každý milion po dobu jednoho roku- tzn zaplatí částku 12mil Kč. 
Zároveň částka 8 mil Kč byla zaslána do advokátní úschovy. To je nedoplatek PK, 
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které PK souhlasil uhradit, až ve chvíli, kdy mu bude vyplacena dlužná částka. Z-
Group, a.s. dlužnou částku neuhradila, částka 8 mil byla navrácená PK. V současné 
době dostane PK částku 20mil Kč a zároveň jsme se zbavili 8 mil. dluhu z roku 2020. 
Spor s veřejnoprávní smlouvy nelze řešit zápočtem. Touto cestou jsme se zbavili 
závazku, Z-Group, a.s. nám ještě doplatí a zbylých 30mil je v tuto chvíli nevyřešených, 
čekáme na výsledek soudu. 
Pan Vavřička se ptá na druhý soudní spor s Arrivou? Mgr. Pakandl uvádí, že jsme 
uplatnili sankci za neodjeté spoje od srpna 2020 do poloviny prosince 2020, následně 
jsme čerpali bankovní záruku, po té jsme museli uplatnit prostředky za neodjeté spoje 
za rok 2021. Před měsícem přišla informace, že jsme se bezdůvodně obohatili a bude 
podána žaloba ke Krajskému soudu. Nyní čekáme, až od soudu dostaneme žalobu a 
k té se advokátní kancelář bude odvolávat.  
Jak funguje POVED, když máme dva ředitele? Mgr. Pakandl uvádí, že nový ředitel se 
seznamuje, byl dobře přijat ze strany zaměstnanců.  
 
Předseda ukončuje diskuzi k tomuto bodu. 
 

9.  

 
Termín a program příštího zasedání 

Toto je poslední zasedání tohoto volebního období. 
 

 
10.  

 

 
Závěr 

Předseda poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 16:40. 

Pan Bernard poděkoval panu předsedovi. 

 
Zápis byl vyhotoven dne 19. 8. 2024 – počet stran: 5, počet příloh: 2 
 
 
 
 
Šárka Batková, M.Ec.                    Michal Doxanský                            Petr Fišer  

 
 
 
 ................  ................   ................  ................  ................................ 
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  
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Výbor pro dopravu Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Usnesení z 27. zasedání dne 19. 8. 2024  
 
 

 

Číslo Text Stav 
 
143/24 

Výbor pro dopravu ZPK souhlasí s uzavřením Dodatku č. 2 ke 
Smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Plzeňského kraje 
v rámci programu „Podpora výstavby cyklostezek, cyklotras  
a specializované cyklistické infrastruktury v Plzeňském kraji v roce 
2022“ uzavřené dne 2. 8. 2022 s obcí Chotěšov a doporučuje ho 
Zastupitelstvu Plzeňského kraje schválit. 
 

Pro:  

Proti:  

Zdržel se:  

Nehlasoval:  
 

 
 
 
 
 
 
 
8 
0 
0 
0 
 

 
144/24 

Výbor pro dopravu ZPK souhlasí s Dodatkem č. 51 ke Zřizovací 
listině organizace SÚS PK a doporučuje ho Zastupitelstvu 
Plzeňského kraje schválit. 
 

Pro:  

Proti:  

Zdržel se:  

Nehlasoval:  
 

 
 
 
 
8 
0 
0 
0 
 

 
145/24 

Výbor pro dopravu ZPK souhlasí 
 

1. s poskytnutím účelových investičních dotací v rámci 
programu „Individuální dotace ODSH v roce 2024“ těmto 
příjemcům: 
a) Mikroregionu Touškovsko na realizaci projektu: 

„Výstavba dílčího úseku národní dálkové cyklotrasy č. 37 
Bdeněves- Město Touškov“, ve výši 2.800.000,00 Kč. 

b) městu Stod na realizaci projektu: „Výstavba lávky pro 
cyklisty před řeku Radbuzu ve městě Stod“ ve výši 
2.800.000,00 Kč.  

c) městu Nýrsko na realizaci projektu:“ Oprava dílčího 
úseku dálkové cyklotrasy č. 38 Nýrsko – přehrada v k.ú. 
Nýrsko ve výši 2.350.000,00 Kč.  

 
2. se zněním rastrové smlouvy o poskytnutí účelové dotace 

 
a doporučuje Zastupitelstvu Plzeňského kraje schválit poskytnutí 
účelových investičních dotací žadatelům a uzavření veřejnoprávních 
smluv s žadateli. 
 

Pro:  

Proti:  

Zdržel se:  

Nehlasoval:  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
8 
0 
0 
0 
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   Šárka Batková, M.Ec.                Michal Doxanský                             Petr Fišer 

 
 
 .................  .................    ................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel    ověřovatel usnesení   předseda výboru  

 


